
Interpelácia č. 56/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Ing. Bulla: 

Moja interpelácia je tradičná a týka sa TIOPu, chcel by som sa spýtať na stav verejného 

obstarávania, ktoré malo začať v tomto čase práve, či už začalo verejné obstarávanie na 

stavbu TIOP. 

 

PhDr. Čižmár: 

Zatiaľ takúto informáciu nemáme, žeby začalo s tým, že sa mala riešiť, neviem ak to dobre 

poviem, porealizačná štúdia, alebo realizačný zámer, niečo v tom duchu, čo sme boli 

informovaní. Po skončení tých všetkých súhlasov, ktoré boli vydané, ale to je záležitosť 

železníc, vzájomného vzťahu železníc a Prodexu, toto si majú vykompenzovať, mali na to 

mesiace apríl, máj, aby mohlo sa spustiť verejné obstarávanie. Ale je to hovorím, na dohode 

vedenia Prodexu a vedenia Železníc SR v rámci nejakého dodatkovania zmluvy, konkrétne 

ešte presnejšiu informáciu nemám.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 


